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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-24/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  06.09.2010. 
  

 
ZAPISNIK 

SA 4. SJEDNICE VMO GRBCI  
 

4. sjednica VMO Grbci održana je 31.08.2010. (utorak) s početkom u 20 sati u prostorijama 
MO GRBCI, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Marin Zubović, predsjednik VMO 
• Tomo Abramović, zamjenik predsjednika VMO  
• Milan Bačić, novi član VMO umijesto Igora Blaževića 
• Dalibor Farkaš, član VMO  
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 
• - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• - 
 

Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO Grbci održane 21.06.2010. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Usvajanje zapisnika s 2. sjednice VMO Grbci održane 28.06.2010. g. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Usvajanje zapisnika s 3. sjednice VMO Grbci održane 10.07.2010. g. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Novi član Vijeća g. Milan Bačić umijesto Igora Blaževića 
2. Raspored baja za krupni otpad za razdoblje do kraja godine 
3. Realizacija Dana mjesnog odbora  
4. Priprema Programa rada za 2011.g. 
5. Informacija o stanju predmeta g. Premuža i g. Dolgoša 
6. Informacija o predmetu obitelji Jović 
7. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Grbci, g. Marin Zubović. Predočio je pristunim vijećnicima 
odluku g. Igora Blaževića o stavljanju svog mandata kao vijećnika MO Grbci u mirovanje. Nakon toga 
predočio je dopis HDZ-a, kojim stranka kao zamjenu imenuje g. Milana Bačića kao 4. člana s izborne 
kandidacijske liste. 
G. Milan Bačić dao je pred pristunim vijećnicima svečanu prisegu i time službeno postao član Vijeća 
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MO Grbci. Prisutni vijećnici i tajnica čestitali su mu na novoj funkciji i poželjeli dobrodošlicu. G. Baćić 
se zahvalio prisutnima i rekao da se nada dobroj suradnji s vijećnicima i grañanima u cilju dobrobiti 
grañana Grbaca. 
 
Zaklju čak: G. Bačić od ove sjednice postao je članom VMO Grbci umijesto g. Blaževića. 
 
AD 2 
G. Zubović podsjetio je prisutne vijećnike da je potrebno sačiniti raspored baja (ukupno 18) za 
slijedeća 4 mjeseca do kraja godine. Predlaže da se raspored radi kao i do sada tj. da se baje 
rasporeñuju po cijelom naselju čime se vodi briga da baje budu dostupne svakome (bez da grañani 
sami naručuju baje kod tajnice).  
 
 Zaklju čak: Prisutni vijećnici složili su se da raspored napravi g. Zubović i dostavi ga tajnici do 
najkasnije 20.09. s obzirom da je prvi termin za baju 30.09. 
 
AD 3 
G. Zubović obavijestio je pristune vijećnike o realiziranom programu „Dani mjesnog odbora“ te 
„Birajmo najljepšo balkon i okućnicu“. 
03.07. svečana dodjela nagrada u akciji „Birajmo najljepšo balkon i okućnicu“ 
03.07. turnir u briškuli i trešeti (suradnja s BK Grbci) 
10.07. svečana sjednica, nogometni i košarkaški turnir (suradnja s NK „Grbci 2000“) 
05.08. boćarski turnir (suradnja s BK Grbci) 
 
AD 4 
G. Zubović je zamolio prisutne vijećnike da se aktivno uključe u predlaganje Programa rada za 
2011.g. Istaknuo je da lako planirati, a teško realizirati, pa predlaže da se odredi odgovorna osoba (ili 
više njih) za svaki pojedini program. 
 
G. Zubović takoñer predlaže da se angažiraju volonteri, npr. ljudi koji su se kandidirali, a nisu ušli u 
Vijeće. Neka se svaki vijećnik angažira i dovede kojeg aktivistu. Nek predlože programe. Nije cilj da 
samo vijećnici volontiraju. Potrebno je uključiti što više grañana - volontera. 
 
G. Zubović je predložio da se pozovu predsjednici NK „Grbci 2000“ i BK „Grbci“ da pomognu u 
osmišljavanju (a kasnije i u realizaciji) sportskih programa za 2011.g. 
 
G. Francetić je predložio da se animiraju pobjednice u akciji „Najljepši balkon i okućnica“ da slijedeće 
godine budu u komisiji (žiriju) koji će odabirati naljepše okućnice i balkone. One se mogu natjecati 
samo van konkurencije. 
 
G. Farkaš je predložio da se iduće godine na području MO Grbci održi 1-2 akcije mjerenja tlaka i 
šećera u krvi. Prisutni vijećnici su se složili s idejom g. Farkaša i predložili mu da bude nosioc te 
akcije s čime se on i složio. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici prihvatili su sve gore navedene prijedloge. 
 
AD 5 
G. Zubović je obavijestio vijećnike da je krajem srpnja s g. Nikšićem iz Rijekaprometa pokušao dobiti 
informacije od gradskih službi o vlasništvu terena kojim bi prošao prilazni put prema kući g. Premuža. 
S obzirom da je nastupilo vrijeme godišnjih odmora, nisu uspjeli dobiti službene informacije. 
Djelatnica koja radi na tim poslovima u Gradu vratit će se s godišnjeg odmora 01.09., a g. Nikšić se 
vraća 06.09. pa će se onda nastaviti inicijativa na rješavanju navedenog problema. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 6 
G. Zubović je obavijestio vijećnike da se nada da će se uspješno okončati nastojanja Vijeća da obitelj 
Jović ustupi 1 m oko svog dvorišta uz dio Ulice M. Grbac i dio Ulice Borik čime bi se proširili dijelovi 
Ulica Marije Grbac i Borika.  
 
G. Francetić se zanimao kad će se izgraditi novi zid oko ustupljenog zemljišta. G. Zubović je izvijestio 
da ukoliko se sve riješi po planu, izgradnja zida izvršit će se prije asfaltiranja Ulice Borik. 
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Zaklju čak: Prisutni vijećnici zadovoljni su s dobivenim informacijama. 
 
AD 7 
G. Farkaš je pitao što učiniti s nesavjesnim vozačima koji se nakon širenja ulica nepropisno parkiraju 
pa ulice postaju ponovno uske i neprohodne. 
 
G. Zubović je obavijestio g. Farkaša da dok traju radovi u dijelu ulica, mora se tolerirati takvo stanje 
jer grañani ne mogu parkirati u svojim ulicama. Upoznao je g. Farkaša o dogovoru s policijom da se 
nakon završetka radova u pojedinim prilaznim ulicama (plin, kanalizacija, vodovod), više ne tolerira 
nepropisno parkiranje u Ulici Marije Grbac (tražit će se sankcioniranje takvog ponašanja).  
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici primili su na znanje navedene informacije. 
 
G. Bačić je istaknuo da bi želio imati informaciju koliko puta (mjesečno, godišnje) se čiste pojedine 
ulice kao i koliko puta tjedno se prazne kontejneri. 
 
Zaklju čak: Tajnica će zatražiti podatke u „Čistoći“ i dobiveno proslijediti vijećnicima. 
 
G. Abramović informirao je prisutne da bi grupa žena s Grbaca pod vodstvom stručne osobe vježbale  
u prostoru MO (velika sala). Pita kakva je procedura. 
 
Tajnica je izvijestila g. Abramovića da je to moguće, ali samo uz plaćanje. Organizator vježbanja 
mora dostaviti zahtjev za korištenje prostora o kojem će Vijeće donijeti mišljenje. Ukoliko je mišljenje 
pozitivno, sastavit će se ugovor i tada može početi korištenje prostora. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici primili su na znanje navedene informacije 
 
G. Abramović je pitao što je s radovima u Buzetskoj ulici koja i dalje stoji raskopana zbog nerješenih 
imovinsko pravnih odnosa. Predlaže da ukoliko se to uskoro ne rješi, da se ulica privremeno asfaltira 
na što je g. Zubović predložio da se ipak prije traži službeno pojašnjenje oko navedene situacije. 
Ukoliko problem ne bude brzo rješen, predlaže da se prihvati prijedlog g. Abramovića s čim su se 
složili i ostali vijećnici. 
 
Zaklju čak: Tajnica će poslati upit nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 22:00 sata.                  Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu 

Vesna Širola 
Predsjednik VMO Grbci:  

Marin Zubović 
 

 


